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„-Cinek vagy kiknek fűzik érdeke a Margitszigeti Hajós Alfréd Nemzeti Sportuszoda
bűvítésélkex?„ cixmnel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok beuyójtani Kiss Péter` a

Miniszterelnöki Hivatalt vezető miniszterhez.Akérdésreavál b é

Tisztei Miniszter úr!

Mint a sportügyekért felelős államtítkárt felügyelő Minuiszterhez fordulok tnhüz, a
Margitszigeti Hajós Alfréd Nemzeti Sportuszoda eddig is vitatott bővítésével kapcsolatos
kérdéseimmel.
Ismert, hogy a 2006 . évi Úszó- és Mtfugrá-, Mtfúszó- és Nyiltvizi Európa Bajnokságot
mindnyájunk örömére Budapesten rendezik. A lehetséges helyszínek kijelölését számos
szakértlSi vélemény célozta, melyek eredményeként gyakorlatílag három objelctwmot jelöltek
meg: a Kőér utcát, Lágymányost és a Nemzeti Sportuszodát a Margitszigeten.
A hosszas srakmai és társadalxxti polémia eredményeként a 2006-os eseményen túlmutató
hasznosítás lehetősége és Dél-Buda uszaáahiányát figyelembe véve a lágymányosi egyetemi
területen történő megvalósftás látszott konszenzusként kialakulni . A közuiegegyezés
lehetőségét figyelmen kívül hagyva mégis más megoldás megvalósítása mellett döntöttek,
nevezetesen a Margitszigeti Nemzeti Sportuszoda bővítését fogadták el .
A d*ntéshozákat a tímegsportcéiu tavábbhasznositas lehetőségén túlmenően az sem
befolyásolta, hogy a Margitszigeten tervezett építkezés számos, tételes jogi normát sért .
Engedje meg, hogy példaként néhányat felsoroljak :
- tankormányzati rendelet tiltja a margitszigeti építkezést,
- törvény tiltja, hogy ivókút vádterületén építkezzenek,
- törvény tiltja, hagy kiemelt közparkban cst>kkenje a zöldterület aránya .
Nem vitatom, hogy minden normatív tilalomra találtak egy formailag ráhúzható, de
tartalmilag a jogall€otbí akaratot és a társadalom érdekeit súlyosan sértő ,Megoldást" .
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Ezért kérdezem Miniszter úrtól :

Egyetért-e a77.al, hogy a tételes jogszabályokat formailag talán védhetően, de
tartalmilag kijátsszák olyan kérdésekben, mint az ivcívi.z-bázis vértelme, a zöldterület
csökkentése?

Egyetért-e Miniszter úr azzal, hegy általam ismeretlen okokból egy olyann uszodát
bóvitsenek, amelynek 74-80%-osa laihasanáltssga akkor, amikor a nagyvárosi Lakosak,
gyermekek és felnőttek egészségügyi állapota sok tekintetben az egészségtelen
életmód miatt látványosan romlik? Nem segítené a népegészségitgyi tevékenységünket
jobban egy nagy létszámú egyetem területén megépített uszoda?

Egyetért-o a Miniszter úr azzal, hogy egyesek előttem ismeretlen okból veszélye~
a 2006. évi TJszó EB rendezési jogát egy késön kezdett és minden szempontból
kockázatos beruházással?

Miniszter úr megtisztelő válaszát várva és előre is mtgktfsztinve,

Budapest, 2004. november 5 .

Tisztelettel,

OGY KTK
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